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Abstract (en)
The circular cutter is characterised in that a product feeding carriage (3), in which work guide (4), advancing mechanism (5) and work-holding means
(6) are integrated, can be switched by means of an actuating unit (7) between an operating position and a withdrawn position and it is thus possible
to guide a product up to the immediate vicinity of the cutting knife (9). Switching between operating position and withdrawn position can also be
achieved by corresponding displacement of the cutting plane. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Circularschneidmaschine beschrieben, die sich dadurch auszeichnet, daß ein Produktzuführschlitten (3), in den Schneidgutführung
(4), Vorschubeinrichtung (5) und Schneidguthaltemittel (6) integriert sind, mittels einer Betätigungseinheit (7) zwischen einer Betriebsstellung und
einer Rückzugsstellung umgesteuert werden kann und somit eine Produktführung bis in die unmittelbare Nachbarschaft des Schneidemessers
(9) ermöglicht wird. Eine Umsteuerung zwischen Betriebsstellung und Rückzugsstellung kann auch durch entsprechende Verlagerung der
Schneidebene erzielt werden.
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